
 

 

 

 

 
NOTULEN ALV 2023 SCBC REESHOF | d.d. 13 februari 20.15uur 

 
Plaats  : Wijkcentrum Heyhoef – Seoul 
Aanvang : 20.15uur 

Aanwezig :  

Bestuur: Joost Maes, Elly van de Wouw, Jeroen Schone, Koen Visser, Jacqueline van de Put, John Tieleman (a.i. 
sec) en Freek Verhoof (via MS Teams). 

Leden: Pieter Alstede, Erik Baak, Nick van Beurden, Patrick van Beurden, Toine de Bruijn, Nadia van Dommelen, 
Anja Evers, Patty de Haan, Rachel Hijstek, Ferry Janssen, Malvin van Lissum, Bert Maes, Maarten Meeuwis, Chris 
Rodenburg, Erik van der Sande, Jolanda van de Sande, Henk Schoones, Bas Visser, Jolanda van de Wijgert, 
Jeroen van Broekhoven, Bas den Turck, Stefan Bosmans, Tom van Mierlo, Jeroen Oprins, Dennis Laros, Telma 
van Brenk, Angela Schreurs, Marianne van Poppel, Jan-Willem Oerleman, Mark Arnoldussen, Mark Smulders, 
Brigitta v.d. Wiel, Eddy v.d. Wiel, Marieke Smits, Marcel Paymans en Rob van Nuenen. 

Aanwezig per volmacht: Frank Arnoldussen via Marcel Paymans. 

Afwezig met kennisgeving: Adri Vissers en Selma Hoorn 

Agenda punten 
1. Opening 

 Joost heet iedereen welkom 
 

2. Goedkeuring verslagen van ALV 2022 en 2022 extra 
 Beide verslagen wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 

 
3. behandeling actiepunten resulterend uit ALV 2022 en 2022 extra. 

 Husselavond voorleggen aan klankbordgroep 
 Er bestaat geen klankbordgroep. Daarnaast waren de eerste reacties vanuit de ALV 

negatief. 
 Aanspreekpunt bestuur voor de VCP’ers 

 Algemeen bestuurslid (Freek Verhoof) 
 Maak kenbaar wanneer er midweekcompetitie op dinsdag is. 

 We maken het op drie plekken kenbaar: de nieuwsbrief, kalender op de website en de 
fysieke kalender in de zaal. 

 
4. Verslag van de voorzitter  

 Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 
5. Behandeling en vaststellen jaarstukken penningmeester 

 Nylon shuttles meer begroot dan gebruikt => corona is de veroorzaker en vanaf sept 2022 
pas weer meer verbruik. 

 Huren vergaderzaal kosten is van 1 avond in wijkcentrum 
 Bestuurskosten zijn hoger => vanwege huwelijk en kan dit in de lijst overzicht presentjes 

bijgevoegd worden? 
 Het verslag wordt verder zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 

 
6. Verslag van de kascontrole door de kascommissie 

 De ALV verleent décharge en de het verslag wordt ondertekend door de kascommissie 
bestaande uit Chris Rodenberg en Toine de Bruijn. 

 
 
 



 

 

 

 

 
 
 
 
7. Kiezen nieuw kascommissielid 

 Blijvend: Toine de Bruijn  
 Aftredend: Chris Rodenburg en wordt door Joost bedankt voor de inzet van de afgelopen 2 

jaar. 
 Mark Smulders zal toe treden tot de kascommissie. 

 
8. Jaarverslag algemene zaken 

 Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 
9. Jaarverslag ledenadministratie 

 De volgende vragen worden gesteld over het verslag: 
 Staan alleen vaste leden genoteerd in de aantallen en niet voor het 

probeerbadminton? Antwoord hierop is; klopt 
 Wordt iedereen na gebeld, die met een reden het lidmaatschap opzegt? Antwoord 

hierop is; er wordt zoveel als mogelijk onderzocht en vragen gesteld aan de 
vertrekkende leden. Rode draad is wel inzichtelijk te verkrijgen, is ook handig om te 
weten waarom leden vertrekken maar voor een groot deel dezelfde reden. 

 Het verslag wordt verder zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 
10. Jaarverslag jeugdzaken 

 Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 
11. Jaarverslag vice voorzitter 

 Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 
12. Jaarverslag van de Technische Commissie 

 Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. 
 
13. Bestuursverkiezing 

 Vicevoorzitter => Elly van de Wouw geeft aan nog 1 kalenderjaar door te gaan tot de ALV van 
2024. Elly wordt zonder tegenstemmen herkozen als vice-voorzitter 

 Jeugdzaken => Jacqueline van de Put treedt af maar stelt zich herkiesbaar, Voor 1 jaar. 
Jacqueline wordt zonder tegenstemmen herkozen als voorzitter jeugdzaken. 

 Secretaris => Het bestuur stelt voor om John Tieleman te benoemen tot secretaris waarbij 
John heeft aangegeven in te willen stappen voor 1 kalenderjaar tot de ALV van 2024. John 
wordt zonder tegenstemmen gekozen als secretaris 

 
 Als aanvulling op de bestuursverkiezing wordt het volgende voorgelegd aan de ALV; 

 Duidelijke uitleg vanuit voorzitter om bestuursleden te zoeken, door vooruit te blikken naar de 
ALV van 2024 staat de vereniging dus het volgende te wachten. Elly, vicevoorzitter, treedt af. 
Jacqueline, jeugdzaken, treedt af. John, secretaris, treedt af. De termijn van Jeroen, 
ledenadministratie, loopt af en is dus aftredend. De termijn van Koen, penningmeester, loopt 
af en is dus aftredend. Dat betekent dat vijf van de zeven bestuursleden aftredend zijn. De 
ALV – de leden van de vereniging – hebben dus komend jaar een flinke klus: een invulling 
zoeken. Sta je er dan februari 2024 alleen voor als je instapt? Nee. De vereniging heeft nog 
één jaar om nieuwe krachten in te werken, zodat zij het reilen en zeilen leren kennen. 
 
 
 
 



 

 

 

 

 
 
 
 
Vanuit leden wordt aangegeven “wat doet het bestuur?” => Actie 

 Kenbaar maken wie, wat, waar en hoe? In de nieuwsbrief per functie beschrijven en 
per keer! Afspraak bestuur maandelijks aangeven in nieuwsbrief 

 Kan er ook specifiek aangegeven wat je in een bepaalde periode gebeurt van het 
verenigingsjaar en dat in de nieuwsbrief. 

 Onbekend maakt onbemind kan iemand meedoen zonder bestuursfunctie, daarmee 
toch mogelijk interesse. 

 Link meenemen naar de HR-matrix. 
 

14. Vaststellen begroting 2023 
 In de toelichting op de begroting zijn drie scenario’s geschetst: 

 basisbegroting: geen aanpassingen in de contributie en zaalhuur 
 scenario 1: contributieverhoging voor de jeugd en senioren 
 scenario 2: contributieverhoging voor de senioren en vermindering in zaalhuur 

 
Onderstaand zijn diverse vragen, opmerkingen en antwoorden op de vragen tijdens de 
bespreking van de begrotingsvoorstellen vanuit het bestuur; 
 minder zaalhuur aan einde van de avond huren wordt bij opgemerkt dat de avonden toch 

drukker waardoor ongenoegen ontstaat en men wat meer stil zit. Let wel wij kunnen altijd zaal 
bij huren bij drukte. 

 Probeerbadminton op vrijdagavond laten plaats vinden. 
 Gemeente wordt deze benaderd? Jazeker contacten worden gezocht en zaalhuur ter 

bespreking te leggen. Tom van Mierlo geeft aan graag in gesprek mee te willen met de 
gemeentelijke gesprekken. 

 Shuttles gekocht voor de voorraad, veren 20% duurder en nylon nagenoeg gelijk en de 
verhoging zit in de begroting opgenomen. 

 Vanuit verleden was het altijd al drukker en voorstel voor scenario 1 ingebracht vanuit Tom 
van Mierlo 

 Vanuit jeugd al diverse bezuinigingen doorgevoerd o.a. in trainingsgroepen. 
 Indexering gemeente wordt al voorzien in de zaalhuur en daarmee in de begroting. 
 Komen wij niet in een negatieve spiraal terecht waardoor er steeds minder leden kunnen 

gaan komen? Daarom is het van belang nieuwe leden vooral vertellen waarom lid worden bij 
onze mooie club. 

 Ferry, midweekcompetitie kan niet in de huidige twee uur gespeeld worden. Dit kan vooraf 
afgestemd worden met de Gemeente en kan er zaalhuur meer vast gelegd gaan worden. 

 Als nieuw lid heb je de bestaande leden hard nodig om te leren maar die willen ook met eigen 
bestaande leden spelen i.v.m. verschillen. 

o Kunnen seniorleden ook niet gaan betalen voor meerdere avonden zoals de 
jeugdleden? Voor nu lastig i.v.m. omdat het niet in de stemming komen bij de ALV 
vanwege HR/Statuten afspraken. 

 Kan de contributie senioren naar 19,- i.p.v. 18,-? Zaalhuur laten staan zoals nu maar 2/3 zaal 
hebben wij al voor dit moment. 

 Er wordt ingebracht dat de zaalhuur aan einde van de avond toch niet afgezegd mag/kan 
worden i.v.m. harde kern die wil blijven spelen. 

 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 
 
 
 
 
De vergadering wordt tijdelijk geschorst om de diverse voorstellen door te rekenen en ter stemming te 
brengen tijden de vergadering: 

 Voorstel is laatste halfuur niet vervallen maar vanaf 22.00uur 2/3 zaal 23.00uur.  
 Contributie van 16,2 naar 19 euro te verhogen voor senioren.  
 Of beide zaal en contributie. 
 Voorstellen zijn uitgeschreven en worden uitgelegd. 
 Minimaal eigen vermogen 10.000,- vanuit afspraken verleden. 

 
Volgende voorstel wordt ter stemming voorgelegd aan de ALV en waarbij het voorstel worden 
aangenomen met 1 tegenstem en 40 stemmen voor.: 
 Voorstel is laatste halfuur niet vervallen maar vanaf 22.00uur 2/3 zaal tot 23.00uur.  
 Contributie van 16,2 naar 19 euro te verhogen voor senioren.  

 
15. Wijziging HR 

 Wijziging artikel blessurelijst waarbij leden op deze lijst 50% van de contributie betalen. Het 
voorstel wordt zonder tegenstemmen aangenomen 

 Gedragscode wijziging. Dit is eigenlijk een mededeling vanwege loskoppeling en alleen bij 
thuis wedstrijden op te pakken. 

 
16. Organisaties & commissies 

 Gehele organisatie en vacatures door genomen, geen nieuwe aanmeldingen. 
 Overzicht wordt gepubliceerd in de zaal op het bord en zal ook in de nieuwsbrief 

meegenomen worden. 
 
17. Vacatures 

 Worden doorgenomen aan de hand van het overzicht van de organisatie & commissies. 
 
18. Behandeling ingebrachte agendapunten; geen ingebrachte punten. 
 
19. Rondvraag 

 Wanneer wordt de contributieverhoging ingezet? Verhoging gaat in per 1 maart 2023. 
 Zijn de foto’s en papieren shuttles (nieuwsbrief jeugd) zijn nog binnen bereik? Bas heeft vanaf 

2008 diverse foto’s en anders Maurice. => Actie 
 Zouden de contactpersonen van de speelavonden de afmeldingen kunnen krijgen of de 

bestuursvergadering kunnen bij wonen in overleg of kan er meer aandacht voor deze 
contactpersonen zijn? => Actie 

 Is de AVG regeling getekend door iedereen? Je hebt getekend naar het HR-reglement via je 
lidmaatschapformulier of het HR-reglement is geaccordeerd door de ALV. 

 Wat is de houdbaarheidsdatum van de AVG via het lidmaatschap? => Actie 
 
Sluiting; Joost dankt iedereen voor de aanwezigheid en nodigt iedereen uit voor een 


